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SLOW VILLAS, A LITTLE PIECE OF HEAVEN

Slow hétel et resort, un petit coin de paradis

Imagine we take you by the hand and bring you to these spacious gardens, shadowed by coconut trees, to
the entry of a villa with a private pool, only for you. Julie, the hostess will suggest a variety of activities:
diving, snorkeling, yoga, massages, and invites you to value every moment peacefully. In the evening, the
chef prepares fresh grilled fish, versus slow cooking, at home, in your villa: a dream. This dream, its at Slow
that you'll find it, if simply you accept to settle here for a moment. It isn’t surprising if the guests extend
their stay, because stretched-out in this amount of comfort, it’s in a matter of speaking, the closest you’ll
get to heaven on earth. julie@slowgiliair.com - www.slowgiliair.com

Imaginez-vous qu’on vous prenne par la main pour vous emmener dans un de ces jardins spacieux, ombrés
de cocotiers, au pied d’une villas avec piscine privée, terrasse, transats, rien que pour vous. Julie, I'héte de
la maison, vous propose des activités diverses : plongée, snorkeling, yoga, vélo, massage, et vous invite a
profiter de chaque instant calmement, sans stress. Le soir, un chef vient vous préparer une grillade de poissons
du jour, versus slow cooking, chez vous, & la maison : le réve. Ce réve, c’est chez Slow que vous le trouverez, si
simplement vous accepter de vous y poser un moment. Ce n’est pas étonnant si les hétes, une fois sur place,
prolongent leur séjour, car allongé dans un tel confort, au milieu des cocotiers, c’est toucher en quelque sorte
au paradis sur terre. julie@slowgiliair.com - www.slowgiliair.com
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